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Hasle-Løren Ishockey Elite 
Styremøte 

 
 

Dato: Sted: Møteleder: Referent: 

11.12.2023 Kontor v/ ishall Magnus Færøy Magnus Færøy 

Tilstede: Stian Langeli 
Magnus Færøy 

Forfall: Harald Lone 
Elia Hoelstad 

 

Sportslig 

Laget har hatt en positiv utvikling i høst, selv om poengfangsten har uteblitt. Trenere, spillere og støtteapparat har 
derimot mer fokus på spillernes utvikling og at laget totalt sett har blitt bedre. Årets første seier kom 9. desember 
hjemme mot Ski, og var lagets soleklare beste prestasjon. 
 

Økonomi/Sponsorer 

Byggimpuls har varslet at de er med igjen som hovedsponsor. Det ser ut til at sponsormidlene for sesongen blir 
liggende på ca. 90 % av budsjett, noe som er svært bra. 
 
Økern Portal, Svein Svendsen, Byggimpuls og NAF blir derfor våre største samarbeidspartnere denne sesongen. 
 

Arrangement 

Styret er enig med junioravdelingen om at noen utvalgte spillere skal delta på trening med noen av de yngre 
lagenhetene denne sesongen. Dette har vært gjennomført flere ganger med stor suksess. Spillere og foreldra synes 
dette er veldig stas, og styret ønsker gjøre dette også neste år dersom laget fortsatt spiller i 1. divisjon. 
 
Vi har også et ønske om å invitere de yngre lagene til kamp hvor de får pølser og brus i 1911-Klubben og 
forhåpentligvis danne et sterkere bånd mellom hockey elite og hockey yngres. Magnus og Pia/Silje fra yngres avdeling 
følger opp dette utover i sesongen. Dette har vært gjennomført 2 ganger, senest 9. desember hvor barna fikk 
omvisning i garderoben og grøft og pølser under kampen. 
 

Utstyr 

Magnus har varslet til TS og Warrior at vi ikke er fornøyde med samarbeidet. Warrior kaller inn til prat for å se hva de 
kan gjøre på kort sikt. 
 

Eventuelt 

Årsmøte 2024 settes til torsdag 22. februar. 
 

 


